

គោលដៅទី 1 ៖ ការពង្រីកធានារ៉ាប់រង និងការចូលប្រើការថែទាំ ធានាថាមនុស្សអាចទទួលបានការថែទាំដែលពួកគេ

ការចុះឈ្មោះ Medicaid ជាបន្តបន្ទាប់សម្រាប់កុមារ
 កម្មវិធីនេះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យកុមារដែលបានចុះឈ្មោះ Medicaid នៅវ៉ាស៊ីនតោន ជាមួយគ្រួសារដែលមានចំណូលក្រោម 215 ភាគរយនៃកម្រិតភាពក្រីក្រសហព័ន្ធ (FPL) ដើម្បីទទួលបានការចុះឈ្មោះក្នុង Medicaid រហូលដល់អាយុប្រាំមួយឆ្នាំ។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីការចុះឈ្មោះជាបន្តបន្ទាប់។](#)

ការពង្រីកធានារ៉ាប់រងសម្រាប់សេវាកម្មក្រោយសម្រាលកូន ក្រោមកម្មវិធីថ្មីនេះ អ្នកនឹងទទួលបានសិទ្ធិទទួលបានធានារ៉ាប់រង Medicaid រហូតដល់ 12 ខែបន្ទាប់ពីការមានផ្ទៃពោះរបស់ពួកគេបញ្ចប់ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពជាពលរដ្ឋទេ។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីធានារ៉ាប់រងក្រោយសម្រាលកូន។](#)

ការចូលធានារ៉ាប់រងឡើងវិញបន្ទាប់ពីជាប់ឃុំយ៉ាង
 កម្មវិធីថ្មីនេះនឹងស្តារធានារ៉ាប់រង Medicaid សម្រាប់អ្នកចេញពីពន្ធនាគារ ក្នុង ប្រមាណកំរិតប្រែប្រួលទៀតដល់ទៅ 30 ថ្ងៃមុនពេលដោះលែង។ នេះនឹងអាចផ្លាស់ប្តូរ ដោយរលូន និងជួយមនុស្សចូលប្រើសំខាន់ៗអំឡុងពេលដោះលែង។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីការចូលប្រើធានារ៉ាប់រងឡើងវិញ។](#)

SUD និងធានារ៉ាប់រងសុខភាពផ្លូវចិត្ត IMD
 កម្មវិធីទាំងនេះនឹងបន្តអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកវាស៊ីនតោនប្រើប្រាស់សេវាព្យាបាល សុខភាពផ្លូវចិត្ត និងការប្រើសារធាតុមិនប្រក្រតី (SUD) នៅមណ្ឌលបានកំណត់ថា ជាស្ថាប័នដ៏ជំនាញ (IMDs)។ បើគ្មានកម្មវិធីទាំងនេះទេ Apple Health នឹងមិនអាចធានាការព្យាបាលអ្នកដ៏ជំនាញពេទ្យនាមណ្ឌល IMD សម្រាប់ មនុស្សភាគច្រើនទេ។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីធានារ៉ាប់រង SUD និងសុខភាពផ្លូវចិត្ត IMD ។](#)

គោលបំណងទី 2 ៖ ការជំរុញការមនុស្សទាំងមូលបឋម ការការពារ និងការផ្ទះ និងសហគមន៍

សេវាកម្ម និងការគាំទ្ររយៈពេលវែង (LTSS)
 LTSS គាំទ្រអ្នកថែទាំប្រជាជនចាស់ជរា និងគ្រួសារដែលផ្តល់ការថែទាំដល់ មនុស្សជំងឺស្រួលរាងរបស់ពួកគេ។ កម្មវិធីបច្ចុប្បន្ន រួមមាន កម្មវិធីការថែទាំជំនួស Medicaid (MAC) និងជំនួយតាមតម្រូវការមនុស្សចាស់ (TSOA) ទាំងពីរនេះ ពង្រីកជម្រើសថែទាំសម្រាប់មនុស្សចាស់ ដូច្នេះពួកគេអាចបន្តរស់នៅនេះ ហើយ ជួយអ្នកថែទាំដែលមិនបង់ប្រាក់។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីកម្មវិធី LTSS ដែលមានស្រាប់។](#)

ធាតុ LTSS ថ្មី
 ធាតុថ្មីទាំងបួននឹងអនុញ្ញាតឱ្យរដ្ឋផ្តល់សំណងដល់អាណាព្យាបាលអ្នកកំពុងផ្លាស់ប្តូរចូល ឬចេញពីមណ្ឌល អនុញ្ញាតឱ្យមានសិទ្ធិសន្មតសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍ Medicaid LTSS បើសេវាកម្មថែទាំផ្ទាល់ខ្លួនដែលបានសម្របសម្រួល និងផ្តល់ការឧបត្ថម្ភថ្លៃមូល សម្រាប់មនុស្សជាក់លាក់ដែលប្រើ LTSS ។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីធាតុ LTSS ថ្មី។](#)

គោលបំណងទី 3 ៖ ពង្រឹងការផ្តល់ការថែទាំ និងច្នៃប្រឌិតការទូទាត់ផ្តោតលើតម្រូវការសង្គមដែលទាក់ទងនឹងតម្រូវការសង្គម

ការគាំទ្រសហគមន៍មូលដ្ឋាន (FCS)
 FCS ធ្វើការជាមួយភ្នាក់ងារចម្រុះដែលផ្តល់លំនៅដ្ឋានគាំទ្រ និងសេវាកម្មការងារ ដែលបានគាំទ្រដល់អ្នកទទួលបានផល Medicaid ងាយរងគ្រោះបំផុតជាមួយ តម្រូវការថែទាំសុខភាព។ សេវាកម្មទាំងនេះត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីលើកកម្ពស់ ភាពគ្រប់គ្រាន់ដោយខ្លួនឯង និងការស្តារឡើងវិញដោយជួយអ្នកដាក់ពាក្យ រក្សាលំនៅដ្ឋាន និងការងារមានស្ថេរភាព។ ការបន្តនឹងធ្វើការផ្លាស់ប្តូរតិចតួច ដើម្បីពង្រីកសិទ្ធិទទួលបានសេវា FCS ។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពី FCS ។](#)

យុទ្ធសាស្ត្រដើម្បីដោះស្រាយតម្រូវការសង្គមទាក់ទងនឹងសុខភាព (ការវិវត្តន៍គំនិតផ្តួចផ្តើមទី 1)
 ក្រោមការបន្ត HCA, សហគមន៍ទទួលខុសត្រូវសុខភាព អង្គការថែទាំដែលបាន គ្រប់គ្រង និងដៃគូផ្សេងទៀតនឹងយកគម្រោងផ្សេងទៀតដើម្បីគាំទ្រសុខភាពក្រៅពី ការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រ។ នេះរួមទាំងតំបន់ដូចជាលំនៅដ្ឋាន អាហារូបត្ថម្ភ ការដឹកជញ្ជូន និងតម្រូវការមូលដ្ឋានផ្សេងៗ។ តំបន់ទាំងនេះរួមបញ្ចូលសមធម៌សុខភាព និង មូលនិធិសមត្ថភាពសហគមន៍ ការសម្របសម្រួលការថែទាំផ្នែកលើសហគមន៍ និងការទូទាត់សម្រាប់តម្រូវការមិនបានបំពេញផ្សេងទៀត។
 អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពកុលសម្ព័ន្ធ និងសណ្តាប់ធ្នាប់នឹងបន្តធ្វើការកែលម្អ ដល់ប្រព័ន្ធថែទាំសុខភាព និងលទ្ធផលសុខភាពក្រោមការបន្ត។
[ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីយុទ្ធសាស្ត្រទាំងនេះ។](#)